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uio]. l\lnzQwieckie PROTOKOL Nr 18

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,
Bezpieczeristwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,

ktore odbylo sie w dniu 11 stycznia 2012 roku

o godzinie 1230 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Wiceprzewodniczacy Dariusz Boryczko Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi
zalacznik nr 1 do protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Wydanie opinii w projekcie budzetu Miasta Marki na rok 2012 w zakresie dzialania

komisji.
5. Zatwierdzenie Planu Pracy komisji na rok 2012.
6. Sprawy rozne.

C 7. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porz9:dku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt. 4. Wydanie opinii 0 projekcie budietu Miasta Marki na rok 2012 w zakresie
dzialania komisii.

Wiceprzewodniczacy Komisji Dariusz Boryczko udzielil glosu Panu Burmistrzowi Januszowi
WerczyiJ.skiemu.

Projekt budzetu Miasta Marki na 2012 rok stano wi zalacznik nr 2 do protokolu,

..
Burmistrz Janusz WerczyiJ.ski przedstawil projekt budzetu Miasta Marki na rok 2012; omowil
m.in. gospodarke majatkowa gminy, dochody z najmu i dzierzawy skladnik6w majatkowych,
gospodarke gruntami i nieruchornosciami, wplyw ze sprzedazy skladnik6w majatkowych,
podatek od nieruchornosci, podatek od srodkow transportowych, podatek od czynnosci
cywilnoprawnych, wplywach z oplat za zezwolenie na sprzedaz napoj6w alkoholowych,
podatek dochodowy od os6b fizycznych, podatek dochodowy od os6b prawnych.
Nastepnie Burmistrz przeszedl do wydatk6w i wspomnial m.in. 0; budowie i utrzymaniu
urzadzen melioracji wodnej oraz 0 konserwacji row6w melioracyjnych, 0 gospodarce
mieszkaniowej, 0 dzialalnosci uslug komunalnych, bezpieczeiJ.stwie publicznym i ochronie
przeciwpozarowej , dotacji dla policji, Strazy Pozarnej , ochronie zdrowia, osrodku pomocy
spolecznej, edukacyjnej opiece wychowawczej , gospodarce komunalnej i ochronie
srodowiska

Radna Agnieszka Luzynska zapytala dlaczego jest taki drastyczny spadek jesli chodzi 0

zasilki.

Burmistrz poinformowal, iz w przeszlosci realizowalismy program pomocy ubogim,
dozywianie dzieci w szkolach i na to byly dotacje, teraz robimy to ale z innej puli pieniedzy i
z wlasnych srodkow; te srodki, kt6re widnieja w budzecie sa wyplacane na stypendia dla
uczni6w.
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Przewodniczacy Komisji zapytal czy zaplanowane jest zwiekszenie budzetu 0 srodki z
przeznaczeniem na rozbudowe monitoringu miejskiego.

Burmistrz powiedzial, ze zwiekszenie kamer oznacza rowniez zwiekszenie liczy etat6w; nie
przewidujemy wiekszej rozbudowy nizeli 0 dwie kamery 0 kt6rych byla wczesniej mowa.

Radny Jacek Orych poinformowal, iz rna trzy sprawy kt6re chcialbyrn poruszyc; komisj a
budzetowa poprosila 0 dwie rzeczy; pierwsza dotyczy ulicy Ok6lnej, chodzi 0 jej remont na
odcinku od rzeki Dlugiej do Promiennej, natomiast druga to Chodnik na ulicy 11 Listopada;
wybudowanie parkingu przy Orliku, moze udalo by sie zaprojektowac i wybudowac chodnik
wzdluz ulicy Stawowej , a moze nawet i dalej wzdluz ulicy Gl6wnej.

Radny Jacek Orych poruszyl rowniez, sprawe dzialania Stowarzyszenia " Straz Zwierzat";
stowarzyszenie cieszy sie duzym zainteresowaniem wsrod mieszkancow; czy Miasto moze
wspom6c ich dzialania.

Wiceprzewodniczacy Komisji Dariusz Boryczko zarzadzil glosownie w sprawie wniosk6w
zgloszonych do projektu budzetu Miasta Marki na rok 2012.

Wniosek ill 1
Wniosek radnego Jacka Orycha: budowa podniesionego przejscia dla pieszych w formie
progu zwalniajacego na wyskosci skrzyzowania ulicy 11 Listopada i Ok6lnej w Markach.

Glosowanie:
za przyjeciern wniosku - 3
przeciw-O
wstrzymalo sie- 4

Wniosek ill 2
Wniosek radnego Jacka Orycha: zaprojektowanie wybudowanie chodnika wzdluz ulicy
Stawowej i Gl6wnej w Markach.

Glosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii- 3
przeciw-O
wstrzyrnalo sie-

Wniosekill 3
Wniosek radnego Jacka Orycha: wyasygnowame srodk6w przeznaczonych na ochrone
zwierzat w wysokosci 20 000 tys zl

Glosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii- 3
przeciw-O
wstrzymalo sie- 4
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Wiceprzewodniczacy Komisji Dariusz Boryczko zarzadzil glosownie w sprawie wydania
opinii o..projekcie budzetu Miasta Marki na rok 2012 ze zmianami wraz z propozycjami w
zakresie dzialania komisji.

Glosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii- 7
przeciw-O
wstrzymalo sie- 0
(w glosowaniu bralo udzial ? radnych)

Pkt. 5. Zatwierdzenie Planu Pracy Komisji na rok 2012.

Wiceprzewodniczacy Komisji Dariusz Boryczko odczytal Plan Pracy Komisji Zdrowia,
Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska na rok 2012 ( Plan
stano wi zalacznik nr 3) .

Radna Agnieszka Luzynska wspornniala 0 zagospodarowaniu zielenia, poprawieniu estetyki
Miasta, rowniez 0 tym ze lepiej spotkac sie w marcu i ustalic co mozna zmiec by poprawic
wyglad Miasta.

Wiceprzewodniczacy Komisji Dariusz Boryczko zarzadzil glosownie w sprawie przyjecia
Planu Pracy Komisji.

Glosowanie:
za przyjeciem- 7
przeciw-O
wstrzymalo sie- 7
(w glosowaniu bralo udzial ? radnych)

Pkt. 6. Sprawy rozne.

Brak spraw.

Pkt. 7. Zamkniecie posiedzenia.

Wiceprzewodniczacy Dariusz Boryczko 0 godzinie 1400 zamknal posiedzenie Komisji
Zdrowia, Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska.

Protokolowala;
Anna Broma
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